
 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Utvalg: Formannskap 
Møtested: Norisbrygga i Hasselvika 
Dato: 04.05.2021 
Tid: 09:00 – 13:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Bjørnar Buhaug Leder IF-SP 
Knut Ola Vang Nestleder IF-AP 
Harald Fagervold Medlem IF-PP 
Mona Foss Medlem IF-PP 
Steinar Saghaug Medlem IF-HØ 
Ivar Rostad Medlem IF-KL 
Anne Kirkeby Medlem IF-SV 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Barbro Hølaas Vang MEDL IF-AP 
Linn Merete Barstad Moan MEDL IF-SP 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Jon Normann Tviberg Linn Merete Barstad Moan IF-KRF 
Per Kristian Skjærvik Barbro Hølaas Vang IF-AP 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Ørjan Dahl Økonomisjef 
Tore Solli Leder næring og areal 
May Hilde Skarsaune Sekretær 
  

 
Merknader:  
Ingen merknader til innkalling og sakliste, dermed godkjent. 
 
Befaring av kommunale bygg rundt Norisbrygga. 
 
Orienteringssaker: 
 
- Orientering om Stiftelsen Hav v/Bernt Brevik  
 
- Orientering om vannforsyning i Vanvikan v/Ørjan Dahl 
Deler av Vanvikan har slitt med urent vann den senere tid og det har vært stilt spørsmål om 
kvaliteten på vannet som det kommunale renseanlegget i Vanvikan leverer. Indre Fosen 
kommune kan orientere om at renseanlegget i Vanvikan leverer de beste vannprøvene av alle 
hvor Kommunalteknikk tar vannprøver, det vil si alle de kommunale vannverkene samt Rissa 
og Stadsbygd vannverk. 



Utfordringen i Vanvikan er at i tiden før dagens vannverk ble etablert, var det urenheter i vannet 
som la igjen avleiringer inne i ledningsnettets vegger. Etter vanntrykksreduksjon pga. 
vedlikehold av ledningsnettet, ved lekkasjer og etc. så må trykket opp igjen, det er her 
problemet med urent vann til forbrukerne oppstår. Avleiringen i ledningsveggene løsner pga. 
trykkendring og blir tatt med vannet frem til forbruker. 
For å unngå at forbruker skal få skittent vann etter en avstenging etc., er rutinen at det skal 
punkt-spyles mellom kummene slik at ledningsnettet blir renest mulig før det blir sendt vann 
igjennom ledningsnettet til forbruker. Dessverre er det ikke alle steder i Vanvikan der dette er 
mulig.  
Videre må vi ta med litt historikk for å forstå helheten av utfordringene i Vanvikan: 
Vanvikan hadde privat vannverk frem til 1987. I den tiden det var privat vannverk var det også 
rørproduksjon i Vanvikan og mye av rørene som ble brukt som vannledningsrør var 2-sortering 
da dette var billigst. I tillegg ser det ut til at kunnskapen om hvilke materialet som kan brukes 
sammen ikke var god nok da det er brukt både jern- og messingkoblinger i samme kum, noe 
som skaper lekkasjer over tid. I 1987 skulle Leksvik kommune bygge ut et boligfelt og 
vannverket kunne ikke levere den mengden vann som det var behov for, så kommunen overtok 
derfor vannverket. Mye av rørene som ble etablert av det private vannverket er byttet ut, men 
ikke alt. Videre ble det også koblet vann og avløp i samme kum og dessverre er det noen få 
igjen av dette også i dag. 
 
Formannskapet oppfordrer administrasjonen til å utrede problemet og komme med en løsning. 
 
- Samfunnsutvikling i Indre Fosen 
Orientering fra gruppene 
 
o interkommunalt arbeid 

- Optimalisere de allerede eksisterende samarbeidsordningene på Fosen. 
- Se på muligheter for samarbeid innen næring, teknisk, miljøvern og turisme. 

 
o samferdsel og infrastruktur 

- Harald Fagervold orienterte fra brukermøte Flakk – Rørvik. 
- Ny bussoperatør fra juni (VY buss). 
- Endrede bompriser etter revidert statsbudsjett i juni. 

 
o næringskraft og bolyst 
- Gruppa har hatt møte med Ingunn i Næringsforeningen og Thomas i omstillingsprogrammet 
- Ingunn  

o oppfordret politikere til å bruke valgkampen og besøk av politikere til å snakke om 
arbeidsgiveravgift, og 40 års nedbetaling av bru. 

o Ga orientering om hvordan næringslivet hadde kommet seg gjennom pandemien så 
langt 

o Informerte om kompetansekartlegging 
o Ba oss jobbe med storbilberging. Sak tas nå videre i regionrådet 
o Ba oss jobbe mer mot «Ungt entrepenørskap» 
o Sa at næringslivet all hovedsak godt fornøyd med strukturer og apparat rundt seg 

- Thomas 
o Arbeid med markedsføring av kommune og næringsliv er startet.  
o Eget prosjekt som ser på handelslekkasje 

 
- Teamsmøte med de 10 foreningslederne i bolystpårosjektet– Det jobbes godt over hele 

kommunen. 
 
 
Info fra ordfører: 
- Kommunestyremøte 11. mai avlyses da det ikke er politiske saker til behandling. 
- Formannskapsmøte den 2. juni flyttes til 10. juni med møtestart kl. 17:00.  Dette pga. at 

årsmelding og regnskap må behandles i kontrollutvalget først. 



- Administrasjonene har besluttet å videreføre praksis med hjemmekontor og digitale møter 
ut mai.  Kommer veileder om politiske møter i løpet av dagen. 

- Kommunedirektøren ønsker et møte med gruppelederne 20. mai kl. 17:00. 
- Ny politikerportal kommer i månedsskifte mai/juni. 
 
 
Saksnr Sakstittel  Lukket 
 Politiske saker:  
PS 14/21 Salg av kommunal eiendom, gbnr. 160/32 - Haugamyra  
PS 15/21 Byggesaksgebyr - klagebehandling  
PS 16/21 Rapport ekstraordinære tilskuddsmidler næringsfond 2020  
PS 17/21 Tildeling fra formannskapets pott til sentrumsforskjønning 

sommeren 2021 
 

 Referatsaker:  
RS 1/21 Stortingsvalget og sametingsvalget 2021 - Lokasjon for 

forhåndsstemmemottak 
 

RS 2/21 Avgjørelse i lovlighetskontroll - avtale med fylkeskommunen 
om utvikling av sentrumsareal i Vanvikan 

 

 
 

PS 14/21 Salg av kommunal eiendom, gbnr. 160/32 - Haugamyra 

Saksprotokoll i Formannskap - 04.05.2021  
 
Behandling: 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
 
1. Formannskapet i Indre Fosen kommune vedtar å selge ca.12 da av gbnr. 160/32 til Moholt 

Transport og Maskin AS for kr. 100 000,-. 
 

2. Kommunedirektøren sluttfører forhandlingene med Moholt Transport og Maskin AS og 
inngår kjøpekontrakt. 

 
 
 

PS 15/21 Byggesaksgebyr - klagebehandling 

Saksprotokoll i Formannskap - 04.05.2021  
 
Behandling: 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Endelig vedtak: 
 Indre Fosen kommune tar ikke klagen til følge og opprettholder sitt vedtak av 12.03.20 om 

ikke å imøtekomme klage på ilagt saksbehandlingsgebyr for behandling av 
dispensasjonssøknad, jf. plan- og bygningsloven §33-1. 

 
 Saken sendes over til Statsforvalteren i Trøndelag (Fylkesmannen i Trøndelag) for endelig 

klagebehandling, jf. forvaltningsloven §33. 

https://lovdata.no/lov/2008-06-27-71/%C2%A733-1
https://lovdata.no/lov/1967-02-10/%C2%A733


 
 
 
 

PS 16/21 Rapport ekstraordinære tilskuddsmidler næringsfond 2020 

Saksprotokoll i Formannskap - 04.05.2021  
 
Behandling: 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
 
Formannskapet i Indre Fosen gir sin tilslutning til kommunedirektørens forslag til årsrapport for 
næringsfondet 2020, og vedtar å oversende denne til fylkeskommunen. 
 
 
 

PS 17/21 Tildeling fra formannskapets pott til sentrumsforskjønning sommeren 
2021 

Saksprotokoll i Formannskap - 04.05.2021  
 
Behandling: 
 
Ivar Rostad (KL) fremmet følgende alternative forslag: 
 
1. Formannskapet bevilger 50.000,- fra formannskapets pott til forskjønnelse av kommunens 

sentrumsområder i sommermånedene. 

2. Midlene gis til de enkelte sentrumsgruppene som skal disponere midlene til aktuelle tiltak 
etter kriteriene om mest mulig «forskjønnelse» og trivsel for pengene. 

3. Midlene fordeles etter størrelsene (innbyggertall) på de 6 skolekretsene som de enkelte 
sentra tilhører. Midler til sentra som ikke har sentrumsforeninger eller av andre årsaker ikke 
kan disponere midlene, blir fordelt til de øvrige sentrumsgruppene etter samme 
fordelingskriteria.  

4. Midlene må være benyttet inne august måned. 
Dokumentasjon over disponeringen av midlene sendes til Formannskapet innen utgangen 
av året. 

Ordførerens forslag til vedtak ble vedtatt med 7 mot 2 stemmer. 
De som stemte mot: Ivar Rostad (KL) og Mona Foss (PP). 
 
 
Endelig vedtak: 
 
IF Jobb tildeles 50.000, - kr fra formannskapets pott til forskjønnelse av kommunens sentra 
sommeren 2021.  
 
 
 



RS 1/21 Stortingsvalget og sametingsvalget 2021 - Lokasjon for 
forhåndsstemmemottak 

RS 2/21 Avgjørelse i lovlighetskontroll - avtale med fylkeskommunen om 
utvikling av sentrumsareal i Vanvikan 

Referatsakene ble tatt til orientering


